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FAU møte 2 Fjellsdalen skole  

18.10.2021 

 

Tid (fra kl til kl): 19.00 – 20.50  Sted: Lærerværelset på Fjellsdalen 

skole (2 etg) 

Innkalt av: Kristine K Storesund 

Ordstyrer: Kristine K Storesund Referent: Kristine Eidesen 

Deltakere: 

 

 

 

 

Ikke til stede: 

Ole Jacob Knutsen-Berge (1 trinn), Hilde Sørheim (3.trinn),  

Georg Gundersen (3 trinn), Kristine Eidesen (4 trinn), Geir Øen (5 trinn Grønn), 

Alexandra Liseth-Hansen (5 trinn blå), Fabian Alfredo Tapia Camacho (6A),  

Trude Mette Savland (6B), Monica Bjørnsund (6C), Kristine K Storesund (7B),  

Mari Hysing (7C), Mette Mikkelsen (Rektor), 

 

Solveig Eriksen (3. trinn), Ida Muca Nordahl (4 trinn), Janne Bjelland (7A), Marco 

Elsafadi (1 trinn), Linn Vårdal Fjellheim (2 trinn gul), Silje Borvik (5 trinn Rød), 

Trude Gunnlaugsson-Gravdal (2 trinn blå), Lisbeth Solberg (2 trinn Rød), 
  

Sak Diskusjon og Konklusjon Ansvarlig  Tidsfrist 

     Åpning av møtet –  

Presentasjon av de nye som er kommet til.  

Kristine KS  

1.  Godkjenning av referat fra møte nr 1 september 2021 

Referat godkjent.  

Referatet er tilgjengelig på Spond og på dropbox.  

Kan sendes på mail ved forespørsel til fau.fjellsdalen@gmail.com  

Kristine KS  

2.  Godkjenning av innkalling og saksliste 

Kommentar: Sak om leker mangler, denne tas inn under info fra 

rektor. 

Godkjent 

  

3.  Info fra Rektor 

- Status og saker i tiden:  

- Fin oppstart med vennskapsløp og hele skolen var endelig 

samlet igjen! Løypen gikk rundt banen i år som i fjor, og det 

fortsetter man med videre. Samhold og inkludering står på 

agendaen.  

Mette M  

Møte- 

Referat 

mailto:fau.fjellsdalen@gmail.com
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Sak Diskusjon og Konklusjon Ansvarlig  Tidsfrist 

- Hjertesone avduket. Elevene har vært inkludert i arbeidet med 

trygg skolevei, og skal videre arbeidet med sykkel/gangsti 

med tanke på fart med sparkehjul/sykkel.  

- Rektor oppfordrer gående til å bruke gangveien, ikke bilveien.  

- Ønske om at FAU stiller som trafikkvakter om mulighet. 

Mest press fra ca 08.10 - 08.40.  

- Rektor etterspør om noen har kontakter som kan bidra med 

refleks.   

- Ny bom like ved skolen. Skal ikke klatres på, grunnet 

klemstringsfare.  

- Felles FN-samling i Bøneshallen den 25.okt.  

- Nytt tverrfaglig tema: Solidaritet.  

- Udir’s foreldreundersøkelse avventes grunnet GDPR. 

- En del sykdom hos barn og ansatte. Skolenærvær er fokus, og 

man er tett på. 

- «Livet på timeplanen», selvmordsforebyggende tiltak fra 

Bergen Kommune. Fyllingsdalen bydel skal nå være med. 

Rektor skal på informasjonsmøte uke 43.   

- Skolen er nå akkurat 400 elever og dermed innenfor 

helseverngodkjenningen, men dette blir en utfordring til 

høsten med et større 1 trinns kull enn det 7 trinnet som går ut. 

Må muligens søke dispensasjon.  

- Utleie av skolens lokaler som skolekjøkken, musikkrom er 

ok.  FAU kan i også låne SFO-rommet til sine arrangementer.  

- Disco: Forslag til gjennomføringsdato. 23.11, 24.11, 25.11.  

- Uke 11 er det leirskole for 7.trinn. Prøver å unngå disco da.  

- Halloween: Hvordan gjør vi det på Fjellsdalen? Dette tas nå 

opp i personalet. Lage et system for ulike happenings på 

skolen.  

- 7.trinn på BIFF i morgen.  

- SU kommer i gang igjen nå.  

- Leker: dialog med tanke på uteområdet. Har vært satt på vent 

grunnet ulike årsaker. Strenge regler og utfordringer med 

tanke på lekeutstyr og montering. Ny kanonballbane er på 

gang! Frisbeegolf, sjakk, ulike stativ, mange muligheter, men 

må sees nøyere på.  

- Gangveien kan bli full av vann. Ring rektor ved evt. 

overvann.  

- Parkering forbudt i rundkjøring og hjertesone er to 

forskjellige ting. 
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Sak Diskusjon og Konklusjon Ansvarlig  Tidsfrist 

- FAU sender inn et skriv til kommunen angående 

parkeringsutfordringer. Oppfordrer Bønes IL, barnehage til å 

gjøre det samme.  

- Det er ønske og behov om flere sykkelparkeringer. 

- Spørsmål om mobbing, sjekk nettsiden for link eller meld til 

nærmeste voksen.  

- Elevundersøkelse for elever i forhold til skolemiljø 

gjennomføres når det er klart.  

- Bruk av Chromebooks og google på skolen: Oversikt over 

GDPR og tillatelser/ rammer/ skytjenester ligger på nettsiden.   

 

4.  Status Økonomi 

God økonomi.  

Kristine KS er fortsatt i dialog med banken for å endre knytning i 

forhold til kontoer.  

Bedriftsnettbank: Det er anbefalt av banken å endre til en 

bedriftsnettbank slik at disponeringsretten følger vervene. Slik vil vi 

å bedre oversikt over hvem som disponerer kontoene til enhver tid og 

vi får samlet alle kontoutskrifter en plass.  

Vi er og anbefalt å avslutte bankkortet som er knyttet til en av 

kontoene som er registrert på en tidligere FAU leder. Kortet 

disponeres av rektor og er knyttet til den kontoen som tidligere var 

øremerket til Uganda. Denne avtalen avsluttes.  

Anbefaler at vi heller benytter overføringer i forbindelse med uttak 

av kontoer.  

Silje B  

5.  TV Aksjonen 2021 

Siste koordinering og info.  

Kun 15 bøssebærere, vi trenger 45!! 

FAU representant legger ut på Facebook at vi trenger fysiske 

bøssebærere. Be de legge seg inn i Blimed.no – sonen vår heter 

Fjellsdalen, sjekk i dropbox under TV aksjonen om du kjenner noen 

av navnene og legg de inn på riktig klasse.   

Sjekk med Renate på kontoret om hun sitter på listene som ble 

skrevet på foreldremøtene? Kristine har sendt mail med forespørsel, 

venter på svar.  – Lister hentet, men mangler fortsatt fra noen 

klasser/grupper. 

Mulig dårlig kommunikasjon angående Tv-aksjonen i forbindelse 

med foreldremøtene, hvem, hva? Hvordan kan man legge det frem, 

slik at foresatte ønsker å stille? 

 

Monica B 
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Sak Diskusjon og Konklusjon Ansvarlig  Tidsfrist 

Til neste år: FAU representantene må inn og evt. informere og verve 

bøssebærere, slik at dette ikke ligger på kontaktlærerne. En ny runde 

på engasjementet fra FAU rundt dette. Vil/bør FAU være ansvarlig 

for dette?  

  

6.  Planlegging disko november 2021 

Forslag:  

23.nov.21 Disko 1. – 2. trinn 

24.nov.21 Disko 3. – 4. trinn 

25.nov.21 Disko 5. 6. 7. trinn  

  
  

Booke DJ: Kristine KS 

Avklare bruk av skolebygg: Ok, avklart med Mette.  

Handle: Kristine KS 

Forberedelser – pakke snopeposer: lager eget arrangement.  

Hovedansvarlig pr dag:  

Monica: 25.nov 

Kristine E: 24. nov 

Ole Jakob: 23. nov 

Kristine KS kommer innom alle dager.  

Kasserer pr dag: Kristine KS 

Vakter: Sjekk listen i dropbox – resterende verv, arkfane diskovakter. 

De fleste klasser/grupper har vakter klare, men det mangler noen. 

Fint om FAU representant følger dette opp når det nærmer seg.  

Alle FAU representantene stiller på sitt trinn. 

 

Kristine KS  

7.  Oppstart Arbeidsgruppe - digital dømmekraft 

Hvem kunne tenke seg å gå inn i et samarbeid med skolen å se på 

alternativer for å sammen med skolen sette fokus på digital 

dømmekraft?  

Arbeidsgruppen bør være mellom 2-4 personer:  

Kristine E og Ole Jakob. (Kristine KS)  

Forslag legges frem første møte i 2022 senest.  

Alle  

8.  FAU facebook side 

Brukes aktivt – del gjerne det som legges ut evt tips om siden vår. 

Kristine E  

9.  Status Natteravnene 

Trengs flere natteravner! Legges ut på Facebook til vår 2022.  

Georg G  



            

 5 

 

 

            

           
 

 

Sak Diskusjon og Konklusjon Ansvarlig  Tidsfrist 

10. Eventuelt 

Parkering: Store utfordringer etter det ble parkering forbudt på 

snuplass. Kommet en del nye skilt og diverse som gjør parkering og 

biler/ dropp mer komplisert.  

  

11. Neste møte:  

15 nov 21 – 19.00-21.00 

Primært fokus på arrangering av disco, Arbeidsgruppe Leksebevisst 

skole, Oppsummering Tv-aksjonen.   

 

  

 

Observatører: Ingen 

Sted og dato: Bønes  Signatur:  

 

 


